

حديد الجزيرة

التاريخ: 2025/04/06

الافصاح عن مستجدات وتداعيات عن اعلان الولايات المتحدة الأمريكية عن فرض رسوم جمركية اضافية

ردا على خطاب بورصة مسقط للموضوع أعلاه الخاص بمستجدات وتداعيات اعلان الولايات المتحدة الأمريكية عن فرض رسوم جمركية اضافية نود الافصاح بما يلي :-

- 1- ما إذا كان لهذه التطورات أي تأثير مباشر أو غير مباشر على أنشطة أو استثمارات أو عمليات الشركة.
- وفقا لإخطار الحكومة الأمريكية-لا يخضع الصلب للتعريفة المتبادلة ، حيث يخضع الصلب بالفعل لتعريفات القسم 232 بنسبة 25٪. لذلك ، نود أن نكشف أنه لا يوجد تأثير مباشر على أنشطة أو استثمارات أو عمليات الشركة.
 - 2- طبيعة التأثير في حال وجوده ومدى انعكاسه على الأداء المالي أو التشغيلي لشركة.
 - لا يوجد تأثير
 - 3- أي إجراءات أو خطط سيتم اتخاذها للتعامل مع هذه المستجدات أو الحد من أثارها.
 - نظرا لعدم وجود تأثيرات ، لا توجد تدابير إضافية يجب اتخاذها.



Date: 06 April 2025

Disclosure of the latest developments and repercussions of the United States' announcement of additional tariffs

In response to Muscat Stock Exchange letter regarding the developments and repercussions of the United States' announcement of additional tariffs, we would like to disclose the following:

- 1. Whether these developments have any direct or indirect impact on the company's activities, investments, or operations.
 - As per US govt notification Steel is not subject to the Reciprocal Tariff, since steel is already subject to Section 232 tariffs of 25%. Therefore, we would like to disclose that there is no direct impact on the activities, investments, or operations of the company.
- 2. The nature of the impact, if any, and the extent of its impact on the company's financial or operational performance.
 - No impact.
- 3. Any measures or plans that will be taken to address these developments or mitigate their effects.
 - Given the lack of impact, no additional measures need to be taken.

